

PROTOKOLL RY 3/2020

Datum: 2020-02-25
Plats: Telefonmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Raymond Johansson

frånvarande: Anna Rönnle (AR) Tekniska Kommittén
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 33 **Mötets öppnande**
 - § 34 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 35 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 36 **Pågående ärenden**
 - § 37 **Ekonomi**
 - § 38 **Landslag**
 - § 39 **SM**
 - § 40 **Däck**
 - § 41 **Teknik**
 - § 42 **Dispenser**
 - § 43 **Öppet Rallyforum**
 - § 44 **SGA**
 - § 45 **Rallyregler**
 - § 46 **Övriga frågor**
 - § 47 **Nästa möte**
 - § 48 **Mötets avslutande**

-
- § 33 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 34 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 35 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 36 Pågående ärenden

- Statusen om ärendet angående vagnbok till finskreggad tävlingsbil, jobbar TK med det.
- Statusen om A/B-besiktningar har textförslag tagits fram för att användas av distrikten.
- Status på kontaktuppgifter om våra notskrivare pågår.

§ 37 Ekonomi

- JR stämmer av med Mats Ekblad om RR 2019.
- Budget 2020. JR följer upp.

§ 38 Landslag

- Inget nytt.

§ 39 SM

- Vännäs MK, RU lämnar synpunkter på seedningen till LM.
- JR svarar ok till Sandviken MK angående flytt av SM-tävling som blir finaltävling 18-9/2.
- JR svarar ok på inbjudan till Hässleholms SM-sprint.
- JR tar kontakt med AN om SM 2021 och framåt.
- RU har fått information genom fysiskt möte från "Projektgruppen SM 2021-".
- JG/SO svarar Boden MS angående seedning till SM-sprinten.
- RU beslutar att inte byta namn på bilklasserna i SM under 2020.

§ 40 Däck

- Vinterdäck, Yokohama A040S asymmetrisk godkändes. DL publicerar på hemsidan.

§ 41 Teknik

- TK tar upp om 2 st felaktiga homologeringar.
- TK tittar på rättelse angående vägning i Teknisk rapport (1.7).
- JG tar kontakt med bilägaren till Saab 9-3 för att få mer info, bordlägges.
- Homologering av Ford Escort bordlägges.
- LL svarar på frågan om att sy i overall.

§ 42 Dispenser

- Simrishamn MK söker dispens för digital roadbook och tidkort. JR tar kontakt.
- JR svarar Trelleborg att ingen dispens behövs för VIP.
- DL tar ärendet, om montage av QSR-fäste i R2 bil, vidare till TK.
- LL svarar Hofors MS/NNBF om förlängning av giltighetstid på kursintyg .Godkänns.

§ 43 Öppet Rallyforum

- inget nytt.

§ 44 SGA

- RU har fått deltagarförteckning inför konferensen 21-22/3

§ 45 Rallyregler

- SO kollar upp om utlandsreggade bilar försäkring, RY-T7.
- JR kollar upp om ändringar i Gr.F/VOC i reglerna.
- JR svarar angående synpunkter om VIP-licens.
- JR svarar på frågor från Teams funderingar kring internationella bilar/tävlingar/licenser.
- DL svarar om handelsbränsle till Gr.F-bilar.

§ 46 Övriga frågor

- SO informerade oss om kulturvägar från Trafikverkets syn.
- På frågan, från en Appk 4wd tävlande, om varför de inte bjuds in till minirallyn så är det en arrangörsfråga. RU tar upp det på SGA-mötet.
- JR informerar om Nordiskt Teammästerskap.
- Raymond Johansson informerar om Crosscountry rally. RU bekräftar att rallylicens krävs.
- RU slår fast av de olika Trackingsystem som finns på marknaden så bestäms det inte av oss.

§ 47 Nästa möte

-Nästa möte 17 mars 2020.

§ 48 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.20.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh